
 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 2024-03-06 

 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Sune Eriksson (SE) 

Ann-Marie Andersson (AMA) 

Marie-Claude Juntunen (MCJ) 

Patrik Glans (PG) 

Annika Georgson (AG) 

Per-Erik Svensson (PES) 

Göran Axelsson (GA) 

 

Frånvarande: Lars Fundin (LF) 

Jan-Anders Ljung (JAL) 

Anders Benjaminsson (AB) 

Johan Benjaminsson (JB) 

 

Ämne             Ansvarig 
   

1. Föregående mötes protokoll 
 

• Digitalt medlemskort/utskick.      GA, SE, AG 

• Klubben behöver en ny dator, Ann-Maries dator behöver uppdateras. AG 

• Perka ska driva vidare på kretstränarutbildningen från skytteförbundet, ska kolla  
om han kan bli kretsombud. PES 

• Verksamhetsplan och verksamhetsberättelse ska sättas ihop inför årsmötet MCJ 

 

2. Ekonomi/Bidrag 
 
2023 års resultat är ca 14 000 kr. 
Då medlemsavgiften höjts till 700 kr beslutar styrelsen om att höja styrelsearvodet från 
500 kr till 700 kr. 
Föreningen har fått LOK-stöd på 900 kr. 
Det är för få deltagare på ungdomsskyttet för att nå upp till kravet för bidrag. Eventuellt 
kan man hålla extra event eller öka antalet tillfällen. Göran pratar med Anders om vilka 
åtgärder man kan vidta. GA 

 

3. Underhåll 
 
Aktivitetslistan behöver gås igenom för att veta vad som ska prioriteras inför 
kommande tävlingar. 
 
Överföres från föregående mötesprotokoll i avvaktan på våren. 
 

• Kastare på hagelbanorna behöver renoveras. Att skicka iväg på renovering 
kostar ca 25 000 kr/st. John kan renovera för 5 000 – 7 000 kr/st. Till att börja 



 

med sätts en budget för John på 25 000 kr så får vi se hur många han hinner 
med. 

• Pistolbåset mellan bana 1 och 2 på 50 m kulbana behöver målas i samma  
utförande som övriga byggnader för att smälta in i omgivningen. PES 

• Vägen till BSSK behöver fixas, även plattor mm utanför klubbhuset. Annika  
kollar med Hägmark.    AG 

• Slitage på vajrar som behöver underhåll. Figurerna som inte finns att köpa  
behöver tillverkas och målas.      PG 

• Offerter avseende takbyte behöver tas in. LF 

 
 

4. Jägarexamen 
 
Det finns många bokningar. 
Ingen ytterligare diskussion vid mötet. 
 
 

5. Pistolskytte 
 
Ny kurs med åtta deltagare har startat. 
RO1-utbildning kommer hållas först till hösten. 
 
 

6. Hagelskytte 
 
Det är full rulle med Kurts Minne, Lerduvestig Väst mm. 
 
 

7. Gevärsskytte 
 
Ingen diskussion vid mötet. 
 
 

8. Bokningar/Uthyrning 
 
Utöver tidigare bokningar har det kommit en förfrågan från Borås Energi och Miljö. 
 
 

9. Tävlingar 
 
Efter besvär med Jägareförbundet vill Anders att SM i EU-skytte ska hållas på Bssk den 
28-29 september. Styrelsen beslutar att anläggningen stängs under arrangemanget. 
Lerduvestig Väst ska läggas in i IndTA. GA 
 

 
10. Årsmöte, Resultat- och balansräkning, Verksamhetsberättelse, 

Verksamhetsplan, Smörgåstårta, Proposition 
 
Handlingar inför årsmötet ska sammanställas och mailas till Annika för utskrift. MCJ 
Smörgåstårta ska beställas. AG 
 
 

11. Skytteverksamhet/Årsrapport till Borås Stad 
 
Annika mailade årsrapporten till Borås Stads Miljökontor den 24 januari. 

 



 

12. Kalender, Tävlingar, Jour, Tysta helger 
 
Allt är klart, ingen ytterligare diskussion. 
 
 

13. Valberedning/Styrelse nästa år 
 
Valberedningen ska kontaktas angående styrelse för nästa år. SE 
 
 

14. Arbetsdag 1 maj, Planering och info 
 
Det behövs en genomgång av aktivitetslistan för att se vad som behöver  
prioriteras och vad som ska genomföras under arbetsdagen. SE, PG 
 
 

15. Övriga punkter 
 

• Kalle Karlsson tog upp att ett skytteföretag vill hålla ett event, en familjedag, på 
anläggningen. Det diskuteras huruvida företaget ska hyra banan och stå som 
ensam arrangör eller om medlemmar från Bssk ska vara involverade eller 
behjälpliga under eventet. Kalle ska be skytteföretaget skriva ihop en 
presentation för genomgång och styrelsebeslut. 

• Diskussion av frågor från styrelsekonferensen. Bland annat har Lars och Göran 
planerat in studiebesök när det gäller skyttebiografen. Perka kollar på 
träningsverksamhet och Annika och Sune ska planera vidare gällande 
kommunikation. Sune ska maila medlemmar angående frågor och åsikter samt 
ställa frågan om man kan tänka sig att hjälpa till på klubben. Patrik tittar på 
struktur, underhåll och organisation och det vore bra om John är med. 

• Det kommer en inbjudan från Jägareförbundet som vill hålla träffar för 
länsskytteinstruktörerna på skjutbanorna. 

• Diskussion av en motion angående sänkt medlemsavgift för pensionärer. 
Styrelsen är överens om att medlemsavgiften ska ligga kvar på nuvarande nivå; 
700 kr. 

 

Vid protokollet 
 

Marie-Claude Juntunen 

 

  

 
       


